
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Nová Polhora  

konaného dňa 02.10.2023 

Prítomní – podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva v Novej Polhore zvolal a viedol starosta obce František 

Kubizniak. Zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastnili štyria poslanci (poslanec Bc. Lukačko sa 

ospravedlnil), preto pán starosta konštatoval, ţe obecné zastupiteľstvo je schopné právoplatne uznášať 

sa.  

 

2. Schválenie programu rokovania  

Starosta obce prítomných poslancov oboznámil s návrhom programu. Pričom doplnil do programu bod 

– Poţiadavka na prenájom pozemku parcela č. 1/1 pri Bytovom dome Alfa 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie rokovania  

2. Schválenie programu rokovania 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa o práci starostu 

6. Návrh 2. úpravy programového rozpočtu obce na rok 2023 

7. Príprava stretnutia s dôchodcami pri príleţitosti mesiaca úcty k starším  

8. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2023 o miestnej dani z nehnuteľností na území 

obce Nová Polhora 

9. Ţiadosť o zmenu funkčného vyuţitia pozemku p. č. 358 – Návrh procesu Zmien a doplnkov 

ÚPN-O č. 5 obce Nová Polhora  

10. Poţiadavka na prenájom časti pozemku parcela č. 1/1 pri Bytovom dome Alfa  

11. Rôzne 

Hlasovanie:  Za: 4  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

  Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdrţal sa: 0 

  Neprítomný: 1 (Bc. Stanislav Lukačko) 

 

Po jednohlasnom schválení pristúpili k rokovaniu o jednotlivých bodoch.  

 



3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta obce určil zapisovateľa a overovateľov zápisnice.  

 

Zapisovateľ: Ing. Lenka Pangrácová 

Overovatelia:  Marcel Goceliak  ............................................. 

 Mgr. Monika Kubizniaková   ............................................. 

 

4. Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení vykonal starosta obce, pričom konštatoval, ţe jednotlivé uznesenia                    

od posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva sú splnené resp. sú v plnení. 

 

5. Správa o práci starostu 

Starosta obce informoval poslancov o svojej práci a činnosti obecného úradu. V rámci tohto bodu 

informoval poslancov o zateplení fasády zadnej časti kuchyne KD, príprave a zabezpečení volieb do 

NR SR 2023, zabezpečení kosenia verejných priestranstiev v obci do 31.10.2023. 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Novej Polhore podľa § 11 ods. 4 zákona 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení  

v znení neskorších predpisov berie na vedomie správu o práci starostu. 

 

Hlasovanie:  Za: 4  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

  Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdrţal sa: e 

  Neprítomný: 1  (Bc. Stanislav Lukačko) 

 

6. Návrh 2. úpravy programového rozpočtu obce na rok 2023 

Starosta obce v rámci tohto bodu predniesol návrh na zakúpenie lodného kontajnera na miestne 

futbalové ihrisko z prostriedkov rezervného fondu obce. Kontajner by bol vhodným vyuţitím na 

výrobu altánku slúţiaceho tak občanom ako aj návštevníkom obce. Po telefonickom dohovore                   

s poslancami bol predmetný kontajner rezervovaný. Ing. Lenka Pangrácová predniesla návrh 2. úpravy 

programového rozpočtu obce na rok 2023, pričom rozobrala jednotlivé zmeny poloţiek príjmov 

a výdavkov.   

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Novej Polhore schvaľuje pouţitie finančných prostriedkov z rezervného 

fondu obce na zakúpenie lodného kontajnera na miestne futbalové ihrisko.  



Hlasovanie:  Za: 3  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdrţal sa: 1 (Mgr. Monika Kubizniaková) 

  Neprítomný: 1 (Bc. Stanislav Lukačko) 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v súlade s § 11 ods. 4 písmeno b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p. a § 10 zákona 583/2014 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení 

neskorších predpisov schvaľuje 2. úpravu programového rozpočtu pre rok 2023 podľa predloţeného 

návrhu  v celkovej výške príjmov 378 498,72 € a výdavkov 378 498,72 €.    

 

Hlasovanie:  Za: 4  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

 Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdrţal sa: 0 

  Neprítomný: 1  (Bc. Stanislav Lukačko) 

  

7. Príprava stretnutia s dôchodcami pri príležitosti mesiaca úcty k starším 

Starosta obce informoval poslancov obecného zastupiteľstva, ţe na stretnutie s dôchodcami pri 

príleţitosti mesiaca úcty k starším boli zabezpečené upomienkové predmety, vystúpenie muţskej 

speváckej skupiny Parobčaci 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu ohľadne prípravy stretnutia s dôchodcami                

pri príleţitosti mesiaca úcty k starším.  

 

Hlasovanie:  Za: 4  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

 Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdrţal sa: 0 

  Neprítomný: 1  (Bc. Stanislav Lukačko) 

 

8. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2023 o miestnej dani z nehnuteľností na území 

obce Nová Polhora 

Ing. Lenka Pangrácová predniesla návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2023 o miestnej dani 

z nehnuteľností na území obce Nová Polhora.  

 

 



Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2023 o miestnej 

dani z nehnuteľností na území obce Nová Polhora. 

 

Hlasovanie:  Za: 4  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

 Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdrţal sa: 0 

  Neprítomný: 1  (Bc. Stanislav Lukačko) 

 

9. Žiadosť o zmenu funkčného využitia pozemku p. č. 358 – Návrh procesu Zmien a doplnkov 

ÚPN-O č. 5 obce Nová Polhora  

Starosta obce predniesol poslancov obecného zastupiteľstva ţiadosť o zmenu funkčného vyuţitia 

pozemku p. č. 358 – prístupovej cesty k pozemkom p. č. 356/3 a 356/4. 

V rámci tohto bodu starosta obce vyzval poslanca Goceliaka, aby zabezpečil ţiadosť o zmenu 

funkčného vyuţitia pozemku p. č. 478, kde uviedol, ţe by bolo vhodné, aby ţiadosť podpísali všetci 

vlastníci pozemkov v susediacich s predmetnou parcelou, na čo p. Goceliak vyjadril názor, ţe 

majiteľom predmetnej parcely je obec, tak o zmenu môţu ţiadať ktorýkoľvek občania obce. Starosta 

obce informoval, ţe bude potrebné uzatvoriť zmluvu o refundácii nákladov spojených so Zmenami 

a doplnkami ÚPN-O č. 5 so ţiadateľmi, resp. zástupcom ţiadateľov predmetných zmien. Na čo p. 

Goceliak uviedol názor, ţe keďţe sa jedná o zmenu na parcele, ktorá je vo vlastníctve obce, zmeny má 

hradiť obec. Starosta podotkol, ţe obec nie je vyvolávateľom predmetných zmien. Poslankyňa             

Mgr. Kubizniaková uviedla, aby sa počkalo na podanie ţiadosti a rozhodnutie ohľadne financovania 

bolo predmetom ďalšieho rokovania. Poslanec Goceliak navrhol, aby sa uviedol termín na podanie 

ţiadosti o zmenu územného plánu. Mgr. Kubizniaková uviedla, ţe je potrebné vyhlásiť v miestnom 

rozhlase moţnosť o podanie ţiadosti o zmenu územného plánu.  

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje začatie procesu obstarania Zmien a doplnkov ÚPN-O č. 5 obce Nová 

Polhora.  

 

Hlasovanie:  Za: 4  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

 Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdrţal sa: 0 

  Neprítomný: 1  (Bc. Stanislav Lukačko) 

 



10. Požiadavka na prenájom časti pozemku p. č. 1/1 pri Bytovom dome Alfa  

Starosta obce informoval poslancov obecného zastupiteľstva o poţiadavke na prenájom časti pozemku 

p. č. 1/1 pri Bytovom dome Alfa na vytvorenie oddychovej zóny k jednotlivým bytom.  

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie poţiadavku na prenájom časti pozemku p. č. 1/1 pri Bytovom 

dome Alfa na vytvorenie oddychovej zóny k jednotlivým bytom a ţiada starostu obce osloviť 

vlastníkov bytov o predloţenie návrhu v akom rozsahu (teda rozmer) je poţadovaný prenájom 

a technické riešenie  (oplotenie a pod.). Výška nájmu bude určená podľa výmery prenajatej plochy.  

 

Hlasovanie:  Za: 4  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

 Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdrţal sa: 0 

  Neprítomný: 1  (Bc. Stanislav Lukačko) 

 

11. Rôzne  

a) p. Nickel oslovil poslancov a starostu obce ohľadne riešenia rigolu pri jeho rodinnom dome, lebo 

mu voda pri daţdi stiekla na súkromný pozemok a naplnila mu aj ţumpu. Vyjadril názor, ţe cesta 

je zle vyspádovaná a ţiadal informáciu ako sa bude ďalej postupovať, aby sa takýmto situáciám 

predchádzalo, keďţe ďalší stavebníci začali so stavbou komunikácie. Starosta uviedol, ţe keď sa 

o tejto situácii dozvedel, nechal pozemok prekopať, aby zabránil ďalšiemu stekaniu vody na 

pozemok p. Nickela. P. Nickel konštatoval, ţe rodinný dom ako aj cestu má riadne skolaudovanú, 

dva roky ho voda neohrozovala. Preto ţiada o vysvetlenie, aké výškové zameranie má byť pri jeho 

rodinnom dome. Prejavil názor, ţe stavebníci sa mali napojiť na časť cesty, ktorú staval on. 

Starosta navrhol, aby sa hľadalo riešenie, ako to napraviť. P. Nickel ţiada o vyspádovanie cesty. 

Starosta obce sa dohodol na stretnutí s p. Nickelom priamo na pozemku. P. Mgr. Kubizniaková 

prejavila názor, ţe obci záleţí na tom, aby prícestný rigol bol v súlade s projektom, aby voda 

neohrozovala súkromné pozemky.   

 

b) starosta obce informoval, ţe obecná cesta pri Seniakovciach je prerušená pri skleníku, jedná sa              

cca o 25 m
2
 – poslanci navrhli, aby starosta obce kontaktoval majiteľov ohľadne majetko-právneho 

vysporiadania.  

 

c) starosta obce konštatoval, ţe je potrebné zabezpečiť úpravu terénu na obecnom cintoríne, pripraviť 

plochu na urnový háj a vybrať formu realizácie kolumbária.   



d) starosta obce informoval poslancov, ţe na obecnom cintoríne je potrebné zrezať ešte jeden 

ihličnatý strom aj čerešňu a vysadiť nové dreviny, navrhol vysadiť vavrínovec.  

 

e) starosta obce, po porade s právnikom, navrhol nepodať odvolanie ohľadne nového mapovania 

a zároveň navrhol osloviť p. Tureka ohľadne ukončenia súdneho sporu zmierom s čím poslanci 

súhlasili.  

 

f) starosta obce navrhol vyviesť veľkokapacitný kontajner od kultúrneho domu a jeho opätovné 

pristavenie. Bolo konštatované, ţe občania sa informujú ohľadne pristavenia kontajnera v rámci 

jesenného upratovania. Starosta obce navrhol opätovné pristavenie kontajnera ku kultúrnemu 

domu.  P. Mgr. Kubizniaková navrhla zmeniť miesto pristavenia, napr. k betónovému brieţku. 

Zároveň v tomto bode programu prebehla diskusia ohľadne zavedenia mnoţstvového zberu.  

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo súhlasí s vyprázdnením veľkokapacitného kontajnera a ţiada jeho opätovné 

pristavenie k betónovému brieţku za účelom jesenného upratovania.  

 

Hlasovanie:  Za: 4  (Marcel Goceliak, Ing. Mária Kövérová, Mgr. Monika Kubizniaková,  

 Daniel Vengrin) 

  Proti: 0 

  Zdrţal sa: 0 

  Neprítomný: 1  (Bc. Stanislav Lukačko) 

 

g) starosta obce informoval, ţe bola doručená hojdačka na školský dvor. Je potrebné upraviť školský 

dvor, vyradiť staré herné prvky a osadiť nové a zároveň skonštatoval, ţe hlina na vyrovnanie je 

zabezpečená.  

 

h) p. Ing. Kövérová informovala ohľadne moţnosti zapojiť sa do vyhlásenej výzvy na zabezpečenie 

kanalizácie v obci. Starosta skonštatoval, ţe máme záväzok voči VVS, a. s. a uviedol, ţe aj                  

VVS, a. s. sa môţe prihlásiť do predmetnej výzvy.  

 

i) starosta obce informoval poslancov a potrebe zvedenia vody z chodníka popri MŠ a zo striešky  

nad vstupom do ţľabov. 

 

j) Mgr. Kubizniaková sa informovala, či bol na webovej stránke obce zverejnený rokovací poriadok, 

kde bolo konštatované, ţe áno. Ďalej navrhla zvýšenie nájmu pre SOŠ technickú o 50 Eur mesačne.  

Starosta obce uviedol, ţe plánuje stretnutie so zástupcami SOŠ technickej.  



 

k) p. Goceliak sa informoval ohľadne zvozu hliny na pozemok vo vlastníctve spoločnosti                   

LABAŠ, s. r. o., kde starosta predloţil poslancom vyjadrenie doručené spoločnosťou               

LABAŠ, s. r. o.. Predmetné vyjadrenie bude preposlané poslancom e-mailom. P. Goceliak sa 

informoval, či uţ obec má k dispozícii projekt, ktorý bude realizovaný na pozemku spoločnosti 

LABAŠ, s. r. o., kde bolo konštatované, ţe ţiadosť o stavebné povolenie ešte nebola podaná a ţe 

projekt bude musieť byť v súlade s územným plánom obce.  

 

l) Mgr. Kubizniaková predniesla poţiadavku dôchodcov o osadenie stola a lavičiek do altánku.  

 

m) starosta obce informoval, ţe dňa 10.10.2023 je zvolané na Okresnom úrade Košice – okolie ústne 

pojednávanie ohľadne odstránenia budovy vodojemu.  

 

 

 

V závere zasadnutia starosta obce poďakoval poslancom obecného zastupiteľstva a zasadnutie vyhlásil 

za ukončené.  

 

Zapísala: Ing. Lenka Pangrácová  

 

 

....................................................... 

          František Kubizniak  

               starosta obce  

 


